

诚信与脚注规范承诺书 Integrity & Footnote Requirement

致【康莱德创新者大会中国站】组委会：
To the Conrad Challenge China Organizers,

我们（队伍名称：_____）郑重承诺，在参加 **2026-2027 年第七季康莱德创新者中国站** 的过程中，我们所提交的材料中所有使用的材料与数据均符合以下规定：

Our team (Team Name: _____) solemnly promises that all materials and data used in our project for the **2026-2027 Conrad Challenge China (Season 7)** follow all of these rules:

1. 合法合规与开源协议：我们承诺所有数据均通过合法渠道获得。如果包含第三方数据或公开数据集，我们已获得明确许可并严格遵守其开源许可协议（如 CC、MIT、GPL 等）。

1. Lawful Sourcing & Open-Source Compliance: We confirm that all data used has been obtained through legal channels. Where third-party data or public datasets are included, we have secured explicit permission and strictly complied with their open-source license agreements (e.g., CC, MIT, GPL).
2. 隐私保护与去标识化：如果数据包含任何个人信息，我们已依法进行匿名化或去标识化处理，特别是涉及未成年人等敏感个人信息时已取得监护人明确同意，未侵犯个人隐私。

2. Privacy Protection & De-identification: If the data contains any personal information, we have anonymized or de-identified it in accordance with the law. Especially when sensitive personal information of minors is involved, explicit consent from guardians has been obtained, and no individual's privacy rights have been infringed.
3. 非涉密与安全保证：项目数据绝不涉及国家秘密、关键基础设施数据或未经授权的非公开算法，特别是不来自或涉及航空航天、军事国防、国家安全等任何敏感领域。

3. Non-Disclosure & Security Assurance: The project data strictly excludes state secrets, critical infrastructure data, or unauthorized private algorithms, and particularly does not originate from or relate to sensitive sectors such as aerospace, military, national defense, or national security.
4. 人工智能（AI）工具的使用与诚实信用原则：我们知悉组委会支持技术创新，对大语言模型或 AI 工具的使用没有绝对限制。但我们承诺仅将 AI 视为提高效率的辅助工具，项目的核心概念与研究逻辑由团队独立完成。若使用 AI 辅助，我们已对产出内容进行了人工复核，确保其符合学术诚信与大会公平原则。

4. Use of AI Tools & Academic Integrity: We acknowledge that the Organizing Committee supports technological innovation and does not strictly prohibit AI tools. However, we promise to treat AI strictly as an efficiency-boosting auxiliary tool, while the project's core concepts and research logic remain independently driven by our team. If AI assistance is involved, we have manually reviewed the content to ensure it aligns with academic integrity and fairness.
5. 学生原创性与 AI 标注原则：提交的作品（包括但不限于文字内容、视频及演示文稿）的核心作者必须为学生本人。凡涉及人工智能（AI）工具生成或辅助的内容，均须在作品中明确以脚注等形式标注出处。

5. Student Authorship & AI Attribution: Students must be the primary authors of all submitted materials, including but not limited to written content, videos, and presentation slides. Any content generated or assisted by Artificial Intelligence (AI) tools must be explicitly credited and footnoted within the submission.
6. 规则遵从与责任边界：我们承诺在自身已知范围内确保数据的真实与合规。如因故意瞒报、学术不端或严重侵权引发纠纷，团队理解并接受组委会依据大会规则作出的取消资格或撤销奖项的处理；如涉及第三方合法权益，由本队自行与各方友好协商或依法厘清。

6. Rule Compliance & Scope of Responsibility: We promise to ensure data authenticity and compliance to the best of our knowledge. In cases of intentional misrepresentation, academic misconduct, or severe infringement, the team understands and accepts actions taken by the Committee under tournament rules, including disqualification or revocation of awards. Any disputes regarding third-party rights shall be resolved appropriately by the team.

7. 数据来源清晰：请如实说明项目核心数据的来源（若无某项请填写“无”/“None”）：
7. Clear Data Sources: Please accurately describe the sources of your project's core data (Fill in "None" if not applicable):

1) 一手数据（自主产生） / Primary Data (Self-collected):

来源描述（如自行实验、问卷调研、实地采集等方式及样本量）：

Description (e.g., experiments, surveys, field collection methods, and sample size):

2) 二手数据（来自第三方） / Secondary Data (From third parties):

来源描述（如公开数据集名称、开源许可协议、官方网址、学术论文等）：

Description (e.g., public dataset name, open-source license, URL, research papers):

3) AI 生成/合成数据（AI 辅助） / AI-Generated or Synthetic Data (AI-assisted):

来源描述（如所用大模型/工具名称、提示词逻辑、人工校验方式等）：

Description (e.g., name of AI models/tools used, prompt logic, manual verification methods):

我们保证未简单抄袭或倒卖他人数据成果，项目的核心价值在于对数据的创新性应用。我们承诺以上所言全部属实。我们深知，遵守规则是彼此尊重、诚信参与的基石。如果我们的言行与承诺不符，我们将完全接受组委会作出的处理（包括取消参与资格或获奖资格）。

We promise that we didn't simply copy or resell anyone else's data. The real value of our project lies in how creatively we applied it! Everything we've stated above is true. We understand that following the rules is all about respect and integrity. If anything we say or do doesn't match what we've promised here, we fully accept any decisions made by the Organizing Committee, including disqualification or revocation of awards.

队伍名称 / Team Name: _____

队长签字 / Team Leader's Signature: _____

指导教练签字（确认已履行合规审查） / Coach's Signature (Confirming compliance review):

签署日期 / Date: _____